
LOVRO MARKOVIĆ: 

- Zahvaljujem predsjedniče.  

Poštovani gospodine gradonačelniče u dva navrata klub zastupnika MOST-a podnio je 

amandmane na proračun Grada Zagreba kojim bi se osigurala izgradnja privremenog nogostupa 

od frezanog asfalta u Huzinovoj ulici. Radi se o vrlo prometnom, pješačkom i kolnom putu, a 

ujedno i jedinom školskom putu za nekoliko stambenih zgrada u Huzinovoj. U prvom navratu 

predložili smo osiguravanje sredstava u proračunu za 2021. Odbili ste nas s obrazloženjem da 

za navedenu ulicu postoji plan kompletne rekonstrukcije. Nelogično samo po sebi, jer ono što 

smo tražili jest bilo sigurno privremeno rješenje s obzirom da bi mogli proći mjeseci i možda 

godine do potpune rekonstrukcije. Dokaz da smo bili u pravu jest činjenica da punih 7 mjeseci 

nakon što smo podnijeli amandman, izvedba projekta se nije pomaknula s mrtve točke.  

U amandmanu na proračun za '23. tražili smo osiguravanje 20 tisuća eura za istu 

namjenu. Tada ste odlučili prihvatiti dva najjeftinija amandmana oporbe i među njima i ovaj 

naš, javnosti ste pohvalili da ste prihvatili amandman oporbe i da ćete taj nogostup napraviti. I 

ne bi bio problem u tom sitnom populizmu da ste uistinu iza tih svojih riječi stajali i to napravili. 

Tijekom proteklih mjesec dana, kao što vidite na slikama, zagrebačke ceste navezle su jeftini 

građevinski šljunak na uski pojas uz Huzinovu bez frezanog asfalta i bez ikakve sigurnosne 

visinske barijere u odnosu na kolnik. U službenom dopisu zagrebačkih cesta stanje zatečeno na 

terenu se naziva konačnim rješenjem privremenog nogostupa do potpune rekonstrukcije ulice. 

Također navodi se da je trošak izvođenja radova višestruko manji od onog predviđenog 

proračunskim amandmanom.  

Gradonačelniče, potrebe građana su bile jasne, odluka Skupštine je bila još jasnija, a i 

vaše javno istupanje i prihvaćanje naših amandmana od svega toga građanima i najjasnije. Nije 

mi jasno s obzirom da su uvjeti na terenu bili poznati i u listopadu kad ste odbili naš amandman 

i u prosincu kad ste ga prihvatili, zašto ne dopuštate da se građanima napravi sigurni školski 

put i sigurni nogostup i pritom ne samo to nego i pritom kršite javnu odluku Skupštine koja je 

ovdje jednoglasno izglasala da ćemo 20 tisuća eura iskoristiti za izgradnju tog nogostupa. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Vrijeme je isteklo, ali nam ovaj ne svijetli ova žaruljica, niti zvuk.  

Gradonačelnik želi odgovorit? Naravno.  

Izvolite gradonačelniče. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

- Zastupniče Marković očito ćemo morati onda gledati taj amandman jer tamo je jasno, 

pa mislim kako možete za 20 tisuća eura riješiti trajni nogostup.  

......(Upadica se ne razumije.)...... 

Pa privremeno znači upravo ovo što je napravljeno sa frezanim asfaltom, što je i bilo 

rečeno da će bit napravljeno. Ne, ne, samo da završim. Samo da završim. Jer nemoguće je 

postaviti nogostup ako nisu imovinsko-pravni odnosi riješeni, a znate da nisu. Znači ovo je 

privremeno rješenje dok se ne riješe imovinsko-pravni odnosi i nakon toga će se postaviti trajni, 

normalni nogostup, ali ovo je upravo ono privremeno rješenje koje se može napraviti za tako 

mali novac u tako kratkom vremenu i to je i napravljeno, sukladno amandmanu. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala lijepo.  

Zastupnik Marković želi dodatno objašnjenje. Izvolite zastupniče. 

 



LOVRO MARKOVIĆ: 

- Gradonačelniče, uz dužno poštovanje niste upućeni u tematiku o kojoj govorite, dakle 

za. Niste. Dakle imovinsko-pravni odnosi na Huzinovoj ulici se tiču druge strane ulice i 

postavljanja kolekatora i kanalizacije koja nije spojena još uvijek zbog zato što sukladno 

inspekcijskom nadzoru još uvijek nije uklonjena ilegalna autopraona. Kratak, odnosno uzak 

pojas uz Huzinovu ulicu je nešto o čemu smo govorili u kontekstu postavljanja nogostupa od 

frezanog asfalta, pa ste vi na to postavili šljunak, znači ne znam koji su onda to imovinsko-

pravni odnosi vas spriječili da ste, da ste na to postavili šljunak, a ne frezani asfalt. Dakle, ovo 

što vidite na slici nije frezani asfalt i ne zadovoljava nikakve standarde onoga što ste obećali 

proračunskim amandmanom. Dakle vi ste u javnosti rekli da ćete prihvat naš amandman koji je 

bio jasan sigurni nogostup koji će trajat dokle god se Huzinova ulica u potpunosti ne 

rekonstruira. Dakle, gradonačelniče nije bitno tražit sad sitne razloge, radi se o sitnom trošku 

koji je grad mogao i još uvijek može napraviti. Dakle izbjegavati taj sitan trošak za to ne postoji 

konkretan razlog. Grad to može napraviti i mogao je napraviti s onih 20 tisuća eura jer se radi 

samo o kratkom potezu frezanog afalta a nije, usprkos vašim obećanjima da će se sigurno 

napraviti.  

I samo da naglasim dobio sam od predsjednika, tj. od uprave ViO-a prije, sad ću vam 

reć točno 79 dana izjavu da će se citiram: "po dobivanju rješenja građevinske inspekcije 

nastaviti s aktivnostima potpune rekonstrukcije ulice i radovi će trajati otprilike još 60 dana", 

dakle prije 79 dana je stiglo rješenje građevinske inspekcije za uklanjanje ove praone koju ste 

isto mogli vidjeti na slici, obećano da će unutar 60 dana radovi biti dovršeni. Opet se ništa nije 

pomaknulo s mrtve točke. Dakle, koliko će građani čekati tih svoj 100 metara običnog jeftinog 

nogostupa za školski put. Obećali ste amandmanom, molim vas izgradite taj nogostup, ne košta 

vas tolko puno. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala lijepo.  

Dodatno objašnjenje gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

- Zastupniče Marković, ja vas pozivam da dođete u mega ured i da osnovne stvari 

razjasnimo, osnovne stvari. Znači ovo što ste pokazivali na fotkama tvrdite da nije frezani asfalt. 

Pa gledajte ono, to su činjenice. Znači, ako oko tog se ne možemo složit. Vi tvrdite da je to 

šljunak, pa nije šljunak, znamo šta je šljunak, znamo šta je frezani asfalt, ovo je frezani asfalt. 

Znači dajte da bar osnove razjasnimo. Pa ne možemo mi govorit crno, vi bijelo, kak ćemo se 

skomunicirat. 

Druga stvar, ne možete vi na jednoj strani ceste, cesta je jedna čestica pobogu, ono ne 

može, ako ona ta čestica nije imovinsko-pravno čista ne možete vi na jednoj strani radit, a na 

drugoj ne.  

......(Upadica se ne razumije.)...... 

Zato što je cesta jedna čestica. Dođite u mega ured, znači imovinsko-pravni se ono sad 

rješavaju, priprema dokumentacija, ide se u rekonstrukciju cijele ulice gdje će imati kolektor, 

gdje će imati nogostup, pravi nogostup, a ne ovo privremeno rješenje koje se, pa ne može, pa 

šta vi mislite da pravi nogostup košta ono 20 tisuća eura? Pa di to? U kojem svijetuOno 

pogledajte, pokazat će vam se dokumentacija, objasnit će vam se u kojoj smo fazi, kada će sve 

biti gotovo, al ajmo ne pričati ono stvarno kak bi rekao ono stvari koje uopće ne drže vodu na 

bazičnoj razini, kak se rješava imovinsko-pravni odnosi, šta je cesta jedna čestica, šta je frezani 

asfalt i šta je šljunak, ajmo bar to razjasnit ono. 
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